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ATSO GÜNEŞ ENERJİSİ PROJESİ TAMAMLANDI
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş ve Yö-

netim Kurulunun göreve geldiklerinde hayata geçirmeyi hedefledikleri projeler-
den birisi olan güneş enerjisi tamamlanarak elektrik üretimine başladı.

ATSO Hizmet Binasının arka kısmındaki alana otopark üstü panellerin döşen-
diğini ve elektrik üretimine başlandığını belirten ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı 

açıklama da; “ Göreve geldiğimiz sürenin en başında şehrimizde güneş enerjisini 
yaygınlaştıracak bununla ilgili araştırmalar ve projeler hazırlayacağımızı belirt-
miştik. Bugün hedeflerimizin arasında yer alan bir projemizi uygulamaya geçir-

miş bulunuyoruz. Oda hizmet binamızın arka kısmında yer alan arazimize otopark 
üstü paneller döşeyerek güneşten elektriğimizi üretmeye başlamış bulunuyoruz. 

Bundan sonraki süre zarfında artık odamızın elektriğini doğal kaynak olan gü-
neşten elde edeceğiz. Böylece odamız yüksek elektrik maliyetlerinden kurtulmuş 
olacaktır. Bundan birkaç yıl önce şehrimizde yapılan fizibilite çalışmalarında ve 

diğer bölgelerde yapılan fizibilite raporlarında Türkiye’de en verimli güneş ışınla-
rının düştüğü şehirlerin başında Aksaray’ın geldiğini belirtmiştik. Böylesine ve-
rimli enerjinin sağlandığı bir konumda iş dünyası olarak daha fazla faydalanma 

sağlanmalı bu tür projelere daha çok önem vermeliyiz. İnşallah bu projemiz 
örnek olacak ve Aksaray’ın güneşi elektriğini karşılayacaktır. Projemizin tüm üye-

lerimize hayırlı olmasını diliyorum”Dedi.

BAŞKAN GÖKTAŞ “ELEKTRİK İHTİYACIMIZI GÜNEŞ KARŞILAYACAK”

ATSO TAHKİM VE ARABULUCUK MERKEZİ KURULDU

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odasının 2021 yılı 
projeleri arasında yer alan ve açılışı için son hazır-
lıklarının yapıldığı Tahkim ve Arabuluculuk Merkezi 
için başvuru yapan ve başvuruları onaylanan Ara-
bulucu Avukatlar ATSO’da düzenlenen bilgilendir-
me toplantısına katıldı. TOBB UYUM Genel Müdürü 
Dr. Onur Yüksel’inde katılım gösterdiği bilgilendir-

me toplantısı hakkında açıklamalarda bulunan 
ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama da “Aksa-
ray’da üyelerimizin hukuki anlamda yaşadıkları ve 

uzun yıllar süren ticari anlaşmazlıkların önüne geç-
mek için faaliyete geçirecek olduğumuz, Aksaray Ti-
caret ve Sanayi Odası Tahkim ve Arabuluculuk Mer-
kezimiz için bilgilendirme toplantısı düzenlenmiş-
tir. TOBB UYUM Genel Müdürü Dr. Onur Yüksel be-
yefendinin de katılım gösterdiği toplantıda Aksaray 
Baromuza kayıtlı olup, çözüm merkezimize başvu-
ru yapan Arabulucu Avukat arkadaşlarımızda yer 
almıştır. En ufak ayrıntıya kadar konuların konu-

şulduğu toplantımızın sonrasında Avukat arkadaş-
larımızda çözüm merkezimizin kurulmasından do-

layı memnuniyetlerini dile getirmişler ve bizim 
ailemize katılmaktan dolayı onur duyduklarını ifade 
etmişlerdir. Devletimiz mahkemelerin yoğunlukla-
rını almak için çalışmalar yapmakta ve bu çalış-
maların başında da uyuşmazlıkların çözüm mer-
kezlerine verilmesi gelmektedir. Yasanın çıkması 

ile birlikte projemizin önemi çok daha net ortaya çı-
kacak ve Aksaray adına olumlu sonuçlar doğura-

caktır. Bu kapsamda çok yakın zamanda açılışını ya-
pacak olduğumuz ATSOTAM için çalışmalarımıza 
ara vermeden devam ediyoruz. Şehrimize hayırlı 

olsun dedi”

ARABULUCU 
AVUKATLAR ATSO'DA BULUŞTU

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Cüneyt Göktaş, pandemi döneminde 
Aksaray’ın ihracatında artışların devam ettiğini ve 

yeni rekorların geldiğini belirtti. Konu hakkında 
açıklamalarda bulunan Göktaş, yaptığı açıklama 
da; “Aksaray 2021 yılı Eylül ayında gerçekleşen 19 
Milyon �’lık ihracat ile hem bir önceki ay hem de 
bir önceki yılın aynı ayına göre artış göstermiştir. 
Pandemi şartlarına rağmen hız kesmeyen Aksa-

raylı İhracatçılar yıllık ortalama 110 Milyon �’lık ih-
racat rakamını yılın tamamlanmasına 3 ay kalma-
sına rağmen Eylül ayına kadar toplamda 126 Mil-

yon �’lık ihracat yaparak tarihi bir rekora imza at-
mıştır. Aksaray’da büyüyen imalat sektörünün Av-
rupa başta olmak üzere dünyanın farklı bölgeleri-

ne ihracat yaptığı ve tekstil, otomotiv, çelik silo, 
gıda alanında ilerleme yapıldığı görülmüştür. Her 
geçen gün büyüyen sektörlerimizin yaptığı ihra-

catlar şehrimizi ilerleyen dönemlerde çok daha iyi 
noktalara getirecektir. Bu rakamların içerisinde 
merkezleri İstanbul olan dev markalarımızın ra-

kamları da katılmış olsaydı bugün şehrimizin ihra-
cat rakamları 1 Milyar Dolar’ın üzerinde olacaktı. 

Buna rağmen hızla gelişen ve potansiyelini her yıl 
katlayarak artıran şehrimizin yeni yatırımların gel-

mesi ve onlarla birlikte yan sanayicilerimizin de 
katkı sunmasıyla Aksaray gelecek Türkiye’nin Sa-
nayi Kenti olacaktır. Bizlerde iş dünyasının temsil-
cileri olarak şehrimizin hedeflerine ulaşmasında 

öncü rol olmaya devam edecek ve ortak aklın gü-
cüyle Aksaray’ı çok daha iyi yerlere getirmek için 

çalışacağız” Dedi.

2021 YILI BİTMEDEN AKSARAY'LI 
İHRACATÇILARDAN TARİHİ REKOR GELDİ

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası yeni bir hizmeti daha hayata geçirerek yeni kuru-
lan şirketlere, Genel Kurul Müzakere, Pay Defteri, Yönetim Kurulu Defteri, Yevmiye Def-
teri, Defter-i Kebir, Envanter defterini ücretsiz vermeye başladı. Konu hakkında açıkla-
malarda bulunan ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da; “Ak-
saray Ticaret ve Sanayi Odası olarak üyelerimize ücretsiz verdiğimiz hizmetlere bir ye-
nisini daha eklemenin mutluluğunu yaşıyoruz. Uygulamaya geçirdiğimiz hizmet kapsa-
mında Odamız tarafından yeni kurulan şirketlerimize defterleri ücretsiz olarak verece-
ğiz. Odamıza kayıt olan yeni bir üyemizin tutmak zorunda olduğu Genel Kurul Müzake-
re, Pay Defteri, Yönetim Kurulu Defteri, Yevmiye Defteri, Defter-i Kebir, Envanter defteri 

Ticaret Sicil Müdürlüğümüz tarafından 
kendilerine teslim edilecek. Bundan ön-
ceki süre zarfında bu defterler kurulan 
şirketlerin muhasebe birimleri tarafından 
ücretli olarak alınıyor ve tutuluyordu. 
ATSO olarak biz bu defterleri hem odamı-
za üye olmalarından hem de ATSO ailesi-
ne katılmalarından dolayı hediye olarak 
veriyor ve ücretsiz hizmetlerimiz arasına 
bir yenisini daha ekliyoruz. Daha önceki 
yıllarda, görev süremiz içerisinde Oda Bel-
gelerini de web sitemiz üzerinden ücret-
siz vermeye başlamış ve çok olumlu tep-
kiler almıştık. Üyelerimiz Odamıza gel-
meden web sitemizden birçok belgeyi üc-
retsiz temin etmektedir. 2018 yılından bu 
yana üyelerimizin menfaatleri doğrultu-
sunda hareket ederek çalışmalar yap-
maktan dolayı onur duyduğumuzu ifade 
ederek, hizmetimizin hayırlı olmasını dili-
yorum” Dedi.

ATSO TİCARİ DEFTERLERİ ÜCRETSİZ VERMEYE BAŞLADI
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, 2020 yı-

lında kurularak 2021 yılında Almanya’ya ilk ihracatını yapan Günebakan Kadın Koope-
ratifini ziyaret ederek başarı diledi. TOBB Aksaray Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 

Berrin Özan’la birlikte Zinciriye Medresesi içerisinde üretim yapmakta olan Günebakan 
Kadın Kooperatifini ziyaret ederek, ürünler hakkında bilgi alan ATSO Başkanı Göktaş, zi-
yaret sırasında yaptığı açıklama da “Aksaray Ticaret ve Sanayi Odamıza geçtiğimiz yıl 

kayıt olan ve şehrimizde kadınlarımızın kooperatifçiliğe önem vermesi adına örnek gös-
terilen günebakan kooperatifimizi ziyaret ettik. Kooperatif Başkanımız Filiz Yaşar Ha-
nımefendi ve çalışma arkadaşlarından yaptıkları ürünler hakkında bilgiler alarak ver-
dikleri emekleri yerinde gördük. Ziyaretimiz sırasında kendilerine de ilk defa ihracat 

yapmalarından dolayı başarı dilerken, ilk ATR Dolaşım belgelerini de takdim ederek ih-
racatlarının hayırlı olmasını diledik. Bu ziyaretimizi anlamlı kılan hususlardan biriside 
TOBB Aksaray Kadın Girişimcilerimizin göstermiş olduğu emek ve azimli çalışmalardır. 
22 Şubat’ta Kadın Girişimciler Kurulumuz Günebakan Kooperatifimizi ziyaret ettikle-

rinde çalışmalarının yurt dışında ilgi görebileceğini dile getirmiş bununla ilgili haziran 
ayında Kooperatif üyelerine ihracat eğitimi vermiş ve kooperatifimiz çok kısa bir süre-
de ihracatını gerçekleştirmiştir. Aksaray’da hızla yayılmakta olan Kadın Kooperatifleri-
mizin aynı Günebakan Kooperatifimiz gibi ihracata önem vermelerini, bilgi almak isti-
yorlar ise ATSO İhracat Destek Ofisimizi ziyaret etmelerini bekliyoruz. İnşallah şehri-

miz bu alanda gelişmeler göstererek Türkiye’de örnek bir il olur ve marka şehir yolun-
da hızla ilerleriz” Dedi.

ATSO BAŞKANI GÖKTAŞ İLK İHRACATINI YAPAN 
KADIN KOOPERATİFİNİ ZİYARET ETTİ

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne bağlı faali-
yete başlayan Tahkim ve Arabuluculuk Merkezinin 
Aksaray’da kurulması için hazırlıklar yapan ve süre-
ci başarı ile tamamlayarak merkezi kurma hakkı 
elde eden ATSO, proje için açılış tarihini planlamaya 
başladı. Konu hakkında açıklama yapan ve ATSO Tah-
kim ve Arabuluculuk Merkezi hakkında bilgi veren 
Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açık-
lama da; “Aksaray’da faaliyete geçirecek olduğumuz, 
ATSOTAM yani Aksaray Tahkim ve Arabuluculuk Mer-
kezi ile iş dünyasının hukuki anlaşmazlıklarında ara-
buluculuğa yönelmesi ve böylelikle üyelerin ticari 
ilişkilerinde zaman ve itibar kayıplarına uğraması-
nın önüne geçilmesini amaçlıyoruz. Bilindiği üzere, 
Tahkim, günümüz ticari ilişkilerinde ağırlıklı olarak 
tercih edilen uyuşmazlık çözüm yolu olması bakı-
mından büyük öneme haizdir. Üyelerimizin gerek 

diğer üyelerimizle gerek yerli yahut yabancı firma-
larla yaptıkları sözleşmelere örnek ATSO Tahkim 
Şartını koymaları olası bir uyuşmazlıkta uyuşmazlı-
ğın hızlı ve etkin bir şekilde çözülmesini sağlamak 
bakımından önemlidir. Tahkim, birçok ülkede ticari 
uyuşmazlıkların hızlı ve etkin bir şekilde çözümün-
de yaygın olarak başvurulan bir yöntemdir. Kendi ül-
kelerini tahkim açısından daha cazip hale getirmek 
isteyen devletler mevzuatlarının değiştirmiş veya ye-
nilemişlerdir. Ülkemiz, tahkim konusundaki geliş-
melere seyirci kalmayarak gerek ulusal mevzuatın-
da yaptığı düzenlemelerle gerekse taraf olduğu mil-
letlerarası antlaşmalarla dünyadaki gelişmelere 
ayak uydurmuştur.

Mahkemelerin tahkim yargılamasına olan mü-
dahalesinin sınırlanması, tahkim yargılaması süre-
sinin kısalığı, asgariye indirilmiş usuli formaliteler, 

tarafların ser-
bestçe tahkim 
yerini belirle-
meleri, alanın-
da uzman ve ta-
nınmış hakem-
lerin varlığı ve 
yargılamanın gizli- liği 
uluslararası ticaretin ak-
törlerinin en önem verdik- leri konu-
lardır. Tarafların iradelerinin uyuşmasını ön planda 
tutan, anlaşmazlıkların hızlı, ekonomik ve konusu-
nun uzmanı hakemlerce çözümlenmesi için tarafla-
rın sözleşmelerine tahkim şartını koymaları amaca 
uygun bir çözümdür” Dedi.



Aksaray Ticaret ve Sanayi 
Odası tarafından düzenlenen 
Tekstil Zirvesinde, ilimizde faali-
yet gösteren sektör temsilcileri 
bir araya geldi. Aksaray Valisi 
Hamza Aydoğdu, ATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, 
İŞKUR İl Müdürü Mahmut Akkuş, 
OSB Müdürü Ayhan Ermiş, ATSO 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcı-
ları Ahmet Kulak ve Rafet Altınpı-
nar’ında katılım gösterdiği zirve-
de sektörün sorunları ve çözüm 
önerileri dile getirildi. Zirvenin 
sektör adına olumlu geçtiğini ve 
yeni bir platformun kurulduğunu 
dile getiren ATSO Başkanı Göktaş, 
yaptığı açıklama da “Aksaray’da fa-
aliyet gösteren Tekstil Firmaları-
mızın yetkilileri ile zirvede bir 

araya gelerek sektörün içinde bu-
lunduğu durumu ve ihtiyaçlarını 
aynı zamanda beklentilerini gö-
rüşerek çözüm yollarını bulmaya 
çalıştık. Tür-
kiye’de özel-
likle İstan-
bul, Bursa, 
Gebze gibi sa-
nayi şehirle-
rinde yaşa-
nan yoğun-
luk ve dolu-
luk yeni yatı-
rımcıları alternatif yollara sevk 
ederken bu alternatiflerin başın-
da da Aksaray gelmektedir. 
Bugün Aksaray Türkiye’nin hızla 
büyüyen tekstil devi illerinden ol-
maktadır. Dünya markaları şehri-

mize yatırım yapmakta olup on-
larla birlikte özellikle fason üre-
tim yapan tekstil firmaları da şeh-
rimize yönelmektedir. Sektörün 

en önemli olan so-
runu kalifiye ele-
man bulma nokta-
sındadır. Bununla il-
gili olarak TOBB 
Meslek Lisesinde 
Tekstil Bölümünün 
açıldığını firmaları-
mıza dile getirirken 
Sayın Valimizde ih-

tiyaç olması durumunda diğer 
meslek liselerinde de tekstil üze-
rine bölümler açılması için çalış-
malar yapacağını belirtmiştir. Ay-
rıca yine yaptığımız zirve de teks-
til üreticileri platformu kurarak 

Sayın Valimizin oluruyla ATSO Baş-
kan Yardımcımız Ahmet Kulak’ı 
platformun Başkanı olarak belir-
ledik. Bu platform sektör temsil-
cileri ile sık sık bir araya gelecek 
sorunlarını, taleplerini dinleyecek 
ve bizimle birlikte ilgili kurum ve 
kuruluşlara ileteceklerdir. Plat-
form işin mutfağında olacağından 
dolayı sorunlar daha kısa sürede 
tespit edilecek ve çözümü de aynı 
hızda gerçekleşecektir. Bu an-
lamda verimli geçtiğini düşündü-
ğümüz Tekstil Zirvemizin hayırlar 
getirmesini diliyor, başta Sayın Va-
limiz olmak üzere İŞKUR Müdürü-
müze, OSB Müdürümüze ve yatı-
rımcılarımıza iş dünyamız adına 
teşekkür ediyorum” Dedi.

TEKSTİL SEKTÖRÜNÜN TEMSİLCİLERİ ZİRVEDE BİR ARAYA GELDİ 

TEKSTİL KONSEYİ KURULDU

AKSARAY SULTANHANI ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ KURULDU
ATSO BAŞKANI GÖKTAŞ “HAYALİMİZ GERÇEK OLUYOR”

Türkiye’nin sanayi kenti olma yolunda hızla ilerle-
yen Aksaray’ın ikinci organize sanayi bölgesi Sultan-
hanı ilçesine kurulurken, ATSO Başkanı Göktaş, ge-
lecek Türkiye’nin sana-
yi kentinin Aksaray’da 
inşa edildiğini belirtti. 
Sultanhanı ilçesinde 
inşa edilecek organize 
sanayi bölgesinin 6. 
Teşvik sisteminden fay-
dalanacağının altını 
çizen Aksaray Ticaret 
ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı Cü-
neyt Göktaş, açıklama-
sının devamında; “2018 
yılında göreve geldiği-
mizde Aksaray için 
büyük projelerimizin 
başında ilçelerimizde OSB’lerin kurulması olduğunu 
dile getirmiştik. Geçen 3 yıllık süre zarfında bu proje-
mizin hayat bulması için bir gün durmaksızın yönetim 
kurulu üyelerimizle çalışmalar gerçekleştirdik. Aksa-
ray’ın mevcut Organize Sanayi Bölgesinin doluluk 

oranlarına ulaşması yeni yatırımcılar için yeni yerle-
rin bulunması için adımlar atılması gerektiğini bili-
yorduk. Bu yeni yerlerin başında da yaptığımız araş-

tırmalar netice-
sinde Sultanhanı il-
çemiz gelmekte-
dir. Bunun nedeni 
Sultanhanı ilçe-
mizde 930 Dönüm 
alana inşa edi-
lecek sanayinin ge-
nişleme alanları-
nın müsait olması 
alt yapı uygulan-
masının kolaylı-
ğından kaynak-
lanmaktadır. Bu-
rada inşa edilecek 
olan Karma Orga-

nize Sanayi Bölgemiz Devletimizin uygulamış olduğu 
6. Teşvik sisteminden faydalanacaktır. Bu demek olu-
yor ki bugün Hakkari’ye yapılan bir yatırımda yatırım-
cı ne teşvik alıyor ise Sultanhanı ilçemize yapacağı 
yatırımda da aynı desteği alacaktır. Bu yatırımcılar 

için büyük bir fırsat olacağından Sultanhanı ilçemizde 
kurulacak Organize Sanayi Bölgemiz tahsis işlemle-
rine başladığında çok kısa bir sürede doluluk oranla-
rına ulaşacak ve yatırımcıların dikkatini çeke-
cektir. Ayrıca bu çalışmamızın Sultanhanı ilçe-
mizle sınırlı kalmayacağını, Ortaköy ve Eskil il-
çelerimizde de Organize Sanayi Bölgesi kurul-
ması için gerekli tüm adımların atılarak dos-
yalar Bakanlığa gönderilmiştir. Ortaköy ve 
Eskil İlçelerinde de OSB bölgesi kurulması için 
bakanlık onayı beklemekte olup, inşallah önü-
müzdeki günlerde de yeni OSB’ lerimizin kuru-
luş müjdelerini paylaşmak nasip olur.A ksaray 
adına devasa bir proje olan ve hayallerimiz 
arasında olan ilçelerimizde sanayi kentleri 
inşa edeceğiz sözümün hayata geçirilmesinde 
emeği geçen Aksaray Valimize, Milletvekilleri-
mize, İl ve İlçe Belediye Başkanlarımıza, Sana-
yi ve Teknoloji Bakanlığı İl Müdürümüze aynı 
zamanda süreçte emeği geçen Kurum ,Kuru-
luş ve şahıslara Aksaray İş Dünyası adına te-
şekkür ediyorum. Aksaray Valiliği Başkanlı-
ğında, Aksaray İl Özel İdaresi, Sultanhanı Be-
lediyesi, Ticaret ve Sanayi Odamızın müteşeb-

bis heyetiyle hayata geçirilen Sultanhanı Karma Or-
ganize Bölgemiz, şehrimize hayırlı olsun ”Dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kredi Garanti 
Fonu (KGF) aracılığıyla iki yeni destek programının baş-
latıldığını duyurdu. İlave İstihdam Destek Programı ile 
10-50 kişi çalıştıran işletmeler devlet bankalarından im-
zalayacakları işe alım taahhütleriyle bu destekten fay-
dalanabilecek. İmalata Dayalı İthal İkame Desteğiyle de 
teşvik belgesi alarak 3, 4, 5 ve 6. bölgelerde yer alan il-
lerde yatırım yapacak işletmelere KGF kontrgaranti ve-
recek. Cumhurbaşkanı Erdoğan, İlave İstihdama Destek 
Programı kapsamında her yeni istihdam için 100 bin lira-
ya kadar KGF kefaletiyle kredi verileceğini söyledi. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, İmalata Dayalı İthal İkame Destek 
Programı’ndan 3, 4, 5 ve 6. teşvik bölgelerinde yer alan 
58 il ve ilçelerinde yatırım yaparak istihdam oluşturacak 
işletmelerin de KGF kefaletinden faydalanacağını söyledi. 
Kimseyi Yalnız Bırakmadık: Bunlardan bir tanesi ilave is-
tihdama destek paketidir, bir diğeri de imalata dayalı 
ithal ikamesi destek paketidir. 19 yıldır nasıl sanayicisin-

den esnafına, dar gelirlisine kadar milletimizin yanında 
durduysak, bu süreçte hiç kimseyi yalnız bırakmadık, bı-
rakmayacağız. İhmal etmedik, etmeyeceğiz. Çünkü bu 
milletle biz iktidar olduk. Her Yeni İstihdam İçin: İlave is-
tihdama destek paketimiz nedir diye sorarsanız, küçük 
ve orta ölçekli işletmelerimize yönelik 50 kişinin altında 
çalışanı olan firmalarımıza istihdama katkıları sebebiyle 
her yeni istihdam için 100 bin liraya kadar Kredi Garanti 
Fonu kefaletiyle krediye erişim imkanı sağlıyoruz. Hedef 
50 Bin İstihdam: Bu paketten İŞKUR aracılığı ile fayda-
lanmak isteyen işletmelerimizin, SGK işçi ve işveren pay-
ları 12 ayın sonuna kadar kredi faizlerinden düşülecek. 
Böylece yeni istihdam yapacak işletmelerimize faizsiz 
kredi imkanı sunmuş olacağız ki amacımız kısa sürede 11 
bin firmamızın toplam tutarı 10 milyar lirayı bulan bu kre-
diden faydalanmasını sağlayarak 50 bin yeni istihdamın 
önünü açmak. Uzun Vadeli Kredi İmkanı: Bunun yanında 
bir de imalata dayalı ithal ikamesi destek paketimiz var 

ki bu paketle de uzun vadeli kredi imkanı oluşturarak 
üretime ve ihracata öncelik veren yatırımları destekliyo-
ruz, destekleyeceğiz. Özellikle, 3, 4, 5 ve 6. teşvik bölge-
lerinde yer alan 58 ilimiz ile ilçelerinde yatırım yaparak 
istihdam oluşturacak girişimcilerimize bir müjdemiz var. 
Hamle Programı Da Kapsamda: Bu girişimcilerimizin ha-
zine destekli Kredi Garanti Fonu kefaletiyle Sanayi ve Tek-
noloji Bakanlığımızın vereceği 7 puana kadar faiz deste-
ğiyle yatırım yapmalarının önünü açıyoruz. Toplam tutarı 
10 milyar lirayı bulan bu destekten Hamle programı kap-
samında diğer illerimiz de faydalanabilecektir. İşletme-
lerimize, girişimcilerimize hayırlı olsun.

KGF’DEN İKİ YENİ DESTEK



Aksaray Tanıtıldı
ANTALYA YÖREX’TE 

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) An-
talya Yörex Fuarı’nda Aksaray Belediye ve Ak-
saray Ticaret Borsası ile birlikte Aksaray’ın ta-
nıtımını yaparak ziyaretçilere Aksaray ve iş 
dünyası hakkında bilgi verdi. Bu yıl 11. defa dü-
zenlenen ve Anadolu’nun kültürel değerlerinin 
yanı sıra 81 ildeki yöresel ürünlerinin tanıtıl-
dığı ve Türkiye’nin Antalya’da bu-
luştuğu Yöresel Ürünler Fu-
arına ATSO Yönetim Ku-
rulu ve Meclis Üyeleri 
katılım gösterdi. Bu 
tür fuarların hem 
ekonomi hem de 
kültürel açıdan 
çok önemli ol-
duğunu belirten 
ATSO Başkanı 
Cüneyt Göktaş, 
“Yöresel ürünle-
rin ticarileşme sü-
reçlerini destek-
lendiği, yöresel 
ürünlerde markalaş-
manın sağlandığı ve yöre-
sel ürünleri kamuoyuna mal 
etmenin amaç olarak ele alındığı 
YÖREX Fuarında bu yılda ATSO olarak yer alı-
yoruz. İlimizin yöresel ürünlerini tanıtım stan-
dımızda sergileyerek Aksaray hakkında katı-
lımcılara bilgi veriyoruz. Aksaray’a yatırım yap-
mak için 10 neden başlığı altında tüm madde-

leri ve neden Aksaray’ı seçmeleri gerektiğini 
anlatarak şehrimizin tanıtımına katkı sağlıyo-
ruz. İlk gün standımıza olan ilgi görülmeye de-
ğerdi. Aksaray iş dünyasının öncü kuruluşu ola-
rak şehrimiz sanayisini en iyi şekilde temsil 
ediyor ve tanıtıyoruz. Son yıllarda Aksaray’ın 
markalaşma ve reklam noktasında tanıtımı en 

üst düzeylere ulaşmaktadır. Gerek 
kamu kurumlarımız gerek bele-

diyemiz gerekse sivil toplum 
kuruluşlarımız olsun şehri-

mizin tanıtımına büyük 
önem vermektedir. Ak-
saray’ı ne kadar farklı 
noktada farklı ortam-
da tanıtır isek şehri-
miz o kadar büyük 
mesafe kat eder. Bu 
anlamda biz bugün bu-
rada 81 ilimizin diğer 

bir tabir ile Türkiye’nin 
buluştuğu Yörex 

Fuarı’nda Aksaray’ı tanıt-
maya devam ediyoruz” dedi.

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası geçtiğimiz hafta üyeleri-
ne gönderdiği söz sizde anketiyle üyelerin taleplerini topladı. 
Başkan ve Yönetim Kurulunun Önceliği Sizce Hangi Alanda Ol-
malıdır, Yönetim Kurulu Başkanı ve Yönetim Kurulu Üyelerine 
İletmek İstediğiniz veya Yapmak İstediğiniz Çalışmalar, Proje-
ler, Vb. Görmek İstediğiniz Konular Neler Olurdu, Odanın İçeri-
sinde Hangi Birimin Olmadığını veya Hangi Birimin Kurulma-
sını İster, Birimlerde Ne Gibi Ekleme veya Değişikler Yapardı-
nız, sorularını yanıtlayan üyeler bir çok konuda taleplerini 
iletme fırsatı buldular ve söz sizde uygulamasından duyduk-
ları memnuniyeti dile getirdiler. Yatırıma ve Turizm’e yönelik 
çalışmalara ağırlık verilmesi gerektirdiğini dile getiren ATSO 
Üyeleri diğer noktalarda ise verdiği cevaplarda kalifiye ele-
man sorununun önüne geçilmesi, hukuksal problemlerin çö-
zülmesi için danışmanlık verilmesi, ilçelerin Aksaray’dan ba-
ğımsız olduğunun önüne geçilerek ilçelere yatırımların artı-
rılmasını sağlanması, orta ve küçük ölçekli işletmelerin eğiti-
lerek destekler konusunda bilgilendirilmesini, Turizm’de artık 
Kapadokya’nın merkezi olabilmek için atılımlar yapılmasını, 
AR-GE ve Projeler noktasında ücretsiz danışmanlık verilmesi 
gibi konularda taleplerini Oda Yönetimine ilettiler. Konu ile il-
gili açıklamalarda bulunan ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş ise 
yaptığı açıklama da “Geçtiğimiz hafta içerisinde Oda yönetim 
kurulumuzla birlikte üyelerimizin fikirlerini almak için söz 
sizde uygulamasını hayata geçirdik. 2018 Yılından bu yana on-
larca projeyi hayata geçirdik ve birçok projenin de ortağı 
olduk fakat her zaman yeni fikirlere ihtiyaç olunduğunu 
bunun içinde 5 Binin üzerindeki güçlü ailemizle görüş alışve-
rişi yaptık. Yaptığımız uygulama kapsamında üyelerimiz en 
çok yatırım ve turizm noktasında çalışmalar yapmamız ge-
rektiğini dile getirdiler. Bu bizim için çok önemli bir konu ve 
üyelerimiz son derece haklılardır. Yatırımlar bir şehrin gelişi-
minde ve sanayisinde en büyük etkendir. En yeni örneği açık-
lamak gerekirse Organize Sanayi Bölgemizde temellerinin 
atılmaya başlandığı LC Waikiki yatırımı tamamlandığında bin-
lerce kişi istihdam edilecek bununla beraber birçok dev yatı-
rımcıda Aksaray’a gelecek ve şehir bir anda çok daha hızlı bü-
yüme kat edecektir. Bu anlamda yatırımlara çok daha fazla 

önem verdiğimizin bilinmesini istiyoruz. Turizm noktasında ek-
siklikler olduğunun farkındayız. Bu noktada Aksaray Valiliği-
miz ve Aksaray Belediyemizin çalışmaları olduğunun bilincin-
deyiz. İş Dünyası ve STK’lar olarak bizlerde Kamu Kurumları-
mızın yaptığı çalışmalara en büyük desteği vermeye devam 
edecek şehrimizin Turizm noktasında çok daha iyi yerlerde ol-
ması adına çalışmalar gerçekleştirecek, projeler üreteceğiz. 
Üyelerin Kalifiye eleman sıkıntısı ve hukuksal anlamda işve-
ren, işçi sorunlarının önüne geçilmesi noktasında talepleri ol-
duğunu belirten Göktaş, açıklamasının devamında; “ ATSO 
TAM yani Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Tahkim ve Arabulu-
culuk Merkezimizi hazırlıyoruz. Geçtiğimiz haftalarda ilimiz-
deki Arabulucu Avukatlarımız ile anlaşmalarımızı ve sözleş-
melerimizi imzaladık ve son eksiklerimizi de tamamlamak 
üzereyiz. Hukuksal anlamda üyelerimizin yaşadığı sorunların 
çok kısa sürede çözüme kavuşacağı merkezimiz yakında hiz-
met vermeye başlayacak. İlçelere yatırımların artırılması nok-
tasında ise Aksaray Valimiz kamuoyu ile paylaştı 3 İlçemizde 
OSB kurulması noktasında çalışmalara başlandı ve hızlı bir şe-
kilde ilerliyor. Biz her zaman belirtiyoruz bir şehrin kalbi ilçe-
leriyle birlikte atar. İlçeleri Aksaray’dan bağımsız düşüneme-
yiz. Aksaray gelişiyor ve büyüyor ise ilçelerimizin de gelişme-
ye ve büyümeye ihtiyacı vardır. Orta ve Küçük ölçekli işletme-
lerin bilgilendirilmesi ve eğitilmesi noktasında üyelerimizin ta-
lebinin yerine getirilmesi için Yönetim Kurulumuz çalışmala-
rına başlayacak. Hangi konuda bilgiye, eğitime ihtiyaçları 
varsa tespit edilecek ve o noktada Kobilerimize yönelik çalış-
malar yapılacak. AR-GE ve Proje noktasında üyelerimiz üc-
retsiz danışmanlık istediklerini beyan etmişlerdir. Oda içeri-
sinde 2021 yılının ikinci yarısında Proje Danışmanlık birimimi-
zi hayata geçirdik. Üyelerimiz şu an Ar-Ge ve Proje konusun-
da bilgiye ve desteğe ihtiyaç duyarlar ise Odamıza gelerek bi-
rimimizin ücretsiz destek alabilirler. Diğer konularda da ta-
lepleri olan üyelerimizin de taleplerini dikkatle inceliyoruz. Bu 
noktada üyelerimizin Söz Sizde Uygulamasına gösterdiği ilgi 
ve verdiği cevaplardan dolayı teşekkür ediyoruz. Biz koca bir 
aileyiz ve bu şehrin iş dünyasını birlikte çok daha iyi yerlere 
getirecek ve ortak aklın gücüyle hareket edeceğiz” Dedi.

ATSO ÜYELERİ 

SÖZ SİZDE ANKETİNDE TALEPLERİNİ DİLE GETİRDİ 

TOBB ve Visa’dan 
Kadın Girişimcilere Pos Cihazı Desteği

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
ve Visa, kadın girişimcilerin satışlarını artır-
mak amacıyla kart kabulüne geçişlerini ko-
laylaştırmak üzere POS cihazı desteği suna-
cağını açıkladı. Avrupa KOBİ Haftası için ge-
liştirilen kampanyadan Akıllı KOBİ Platformu 
üzerinden başvuru yapan 1.000 kadın girişim-
ci faydalanabilecek. TOBB ve Visa, kadın giri-
şimciler için yeni bir teşvik programı açıkladı. 
Pandemi döneminde küçük işletmelerin faali-
yetlerine devam etmelerini desteklemek ve 
tüketicilerin ihtiyaçlarını küçük işletmelerden 
karşılamaya davet etmek üzere hayata geçi-
rilen “Bir Alışverişle Çok Şey Fark Eder” kam-
panyasının devamı niteliğinde olan bu çalış-
ma ile 1.000 kadın girişimciye satışlarını ar-
tırmak amacıyla kartlı ödemeyi kolaylaştır-
mak için POS cihazı desteği sağlanacak. Av-
rupa KOBİ Haftası için geliştirilen kampanya, 
kadın girişimcilerin nakit ile ödemeyi tercih 
etmeyen kart sahiplerine de ulaşabilmesi he-
defiyle, işletmelerinin kartlı ödemeyi kabul et-
mesini kolaylaştırmayı ve bu yolla Türkiye’de 
kadın girişimciliğini desteklemeyi amaçlıyor. 
Kadın girişimciler kampanyadan yararlan-
mak için, KOBİ’lerin dijitalleşme konusunda 
kapsamlı ürün, hizmet ve eğitimlere erişebil-
dikleri, Türkiye’nin dijitalleşme üssü olan 
Akıllı KOBİ Platformu üzerinden 31 Aralık 2021 
tarihine kadar başvuru yapabilecekler. Kri-
terlere uyan ve belirlenen tarihler arasında 
ilk kez POS cihazı satın almış 1.000 kadın giri-
şimci kampanyadan yararlanabilecek.a killi-
kobi.o rg.t r/p os-destegi/a dresinde yer alan kri-
terler doğrultusunda teşvik almaya hak ka-
zanan kadın girişimciler yeni yıl ile birlikte bu 
destekten faydalanabilecek. TOBB Başkanı M. 

Rifat Hisarcıklıoğlu, konuyla ilgili şu açıkla-
mayı yaptı: “Nüfusumuzun yarısı kadın iken, 
çalışma hayatının 3’te 1’ini kadınlar oluşturu-
yor. Girişimciler arasındaki kadın girişimcile-
rinin sayısının artması gerekiyor. İşte bu viz-
yonla kadın girişimciliğini artırmak amacıyla 
2007 yılında 81 ilde örgütlü olan TOBB Kadın 
Girişimciler Kurulu’nu kurduk. Ülkemizde 
kadın girişimci sayısının artışında şüphesiz ki 
TOBB Kadın Girişimciler Kurulu’nun payı var. 
Tüketiciler olarak kartla ödeme eğilimimiz 
pandeminin de etkisi ile son dönemde ciddi 
oranda arttı. TOBB ve Visa olarak vereceğimiz 
POS cihazı desteği ile ticaret ve üretim için 
yola çıkan kadın girişimcilerin kartla ödeme 
kabul etmesini de sağlayarak daha çok satış 
yapabilmelerine destek olmak istiyoruz.Böy-
lelikle TOBB ve Visa olarak Akıllı KOBİ Plat-
formu, “Bir Alışverişle Çok Şey Fark Eder” 
kampanyası ve Kartlı Harcamalar Raporları-
nın ardından yeni bir iş birliğini daha hayata 
geçirmiş oluyoruz. 2021 yılında işletmelerini 
faaliyete geçiren tüm kadın girişimcileri bu 
destekten yararlanmaya davet ediyorum.” 
Visa Türkiye Genel Müdürü Merve Tezel de 
"Visa olarak, kadın girişimcilerin işlerini bü-
yütebilmeleri için pek çok başlık altında veri-
yoruz ve onları iş hayatında güçlendirmek 
üzere mentörlük sağlıyoruz. Şimdi de pande-
mi döneminde küçük işletmeleri desteklemek 
üzere TOBB ile birlikte hayata geçirdiğimiz 
“Bir Alışverişle Çok Şey Fark Eder” kampan-
yamızın kapsamında, kadın girişimcilere kart 
kabulü konusunda destek olmak istedik. Tüm 
kadın girişimcilerimizi Akıllı KOBİ Platformu 
üzerinden başvuruya davet ediyoruz.” dedi.



Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cüneyt Göktaş, Meclis Başkanımız Fatih 
Tekin ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz, Silifke Ticaret ve 
Sanayi Odası tarafından Girne’de Düzenlenen Liderlik 
Akademisi Programına katılım gösterdi. Etkinliğin açılı-
şında konuşan TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, etkin-
liği düzenleyen Silifke Ticaret ve Sanayi Odası’na te-
şekkür etti. KKTC ekonomisinin muhakkak kendi ayak-
ları üzerinde durabilmesi gerektiğini vurgulayan Hisar-
cıklıoğlu, “Bunun için de güçlü bir özel sektörün varlığı-
nın çok önemli olduğunu düşünüyorum. Özel sektö-
rün geliştirilmesi için, Kıbrıs Türk Ticaret Odası 
ile uzun süreden beri birlikte çalışıyoruz. İkili 
ticaret ve yatırım imkânlarının geliştiril-
mesine yönelik olarak ayrıntılı bir rapor 
hazırlattık. Ayrıca yine birlikte kurmuş 
olduğumuz Türkiye-KKTC Ticaret Odası 
Forumu, ikili ticaret ve yatırım ilişkile-
rinin geliştirilmesine odaklanmıştır. 
Yine 2011 yılında beri yatırım ortamının 
iyileştirilmesi konusunda da birlikte ça-
lışıyoruz” dedi. Hisarcıklıoğlu, KKTC’nin 
dünya ile bütünleşme çabalarına destek 
olduklarını, bu amaçla, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği olarak, yer aldıkları her 
uluslararası ortamda, uygulanan haksız am-
bargoları gündemde tuttuklarını söyledi. Silifke 
TSO’nun, 113 yıllık geçmişiyle, Türkiye’nin en köklü Oda-
larından biri olduğunu belirten Hisarcıklıoğlu, “Ulusla-
rarası akredite belgesine sahiptir ve böylelikle dünya 
standartlarında hizmet verdiği tescil edilmiştir. Odamız, 
başlatmış olduğu bu liderlik akademisiyle, Türkiye’de 
bir ilki de gerçekleştirmiş ve vizyonunu ortaya koy-
muştur. Burada, girişimcilikten, ticarete ve kalkınma-
dan, kişisel gelişime birçok konuda, uzman isimler ve 
akademisyenler bir araya gelmiştir” dedi. Hem pande-
mi, hem de artan ekonomik sıkıntıların herkesi zorladı-
ğını vurgulayan TOBB Başkanı, “İşte doğru liderliğe de, 
en çok böyle günlerde ihtiyaç duyuluyor. Türkiye’de özel 
sektörün asli temsil görevini Odalarımız ve Borsaları-

mız üstleniyor. Oda ve Borsa Başkanlarımız, il ve ilçe-
lerinin kanaat önderleri olarak görülüyor. Sözü dinleni-
yor, itibar görüyor ve takip ediliyor. Oda ve Borsa Baş-
kanlarımın, Meclis Üyelerimin hepsi de, bu makamlara 
seçilerek geliyor. Hem de bir değil, birkaç seçimden ge-
çiyor. Piyasadaki rakibinden oyunu isteyerek, onun hak 
ve hukukunu korumak üzere bu görevi üstleniyor. Bu 
nedenle, insanlar her dertlerini onlara aktarıyor, onlar-
dan yardım istiyor. Dolayısıyla bu süreci en iyi şekilde 
yönetmek, bu insanlara doğru liderlik etmek gerekiyor. 

İşte Silifke TSO’mızın, doğru zamanda 
yaptığı bu doğru iş, ihtiyaç duyu-

lan pek çok alanda sizlere des-
tek oluyor” şeklinde konuştu. 

Güçlü Oda ve Borsa siste-
mi sayesinde, pandemi sü-
recinde de üyelerinin so-
runlarını yakından takip 
ettiklerini ifade eden Hi-
sarcıklıoğlu, sahada ya-
şanan tüm sıkıntıları, 
önerileriyle birlikte, ilgili 

bakanlara iletip çözüm 
aradıklarını, büyük kısmın-

da olumlu sonuçlar aldıkları-
nı söyledi. Hisarcıklıoğlu, özel 

sektöre liderlik etmeleri gereken iki 
büyük dönüşümün daha çıktığını belirte-

rek şöyle devam etti: “Dijitalleşme ve yeşil dönüşüm. 
Şirketlerimizi dijital ortama taşıma konusunda, hem 
TOBB, hem de Odalar-Borsalar, projeler üretmeye ve 
hayata geçirmeye başladı. TOBB bünyesinde hizmete aç-
tığımız, Akıllı KOBİ Platformu, KOBİ’lerin dijital dönüşüm 
üssü olmayı hedefliyor. Ayrıca kadın girişimci kurulu-
muz, dünyanın önemli teknoloji şirketleriyle çalışıyor, 
binlerce kadın girişimciye kodlama ve e-ticaret eğitim-
leri veriyor. E-ticaretin sağlıklı bir şekilde büyümesi 
için de, belirlediğimiz kriterle uyan e-ticaret sitelerini, 
güven damgası ile akredite ediyoruz. Öte yandan, gün-
demin bir diğer önemli konusu olan Yeşil Dönüşümü de 

yakından izliyoruz. Paris iklim Anlaşmasını geçtiğimiz 
ay onaylayan Türkiye, 2053 yılını net sıfır karbon emis-
yonu yılı ilan etti. Bu gerekli bir adımdı zira bunun dı-
şında kalırsak, AB’ye ihracatımızda ilave karbon vergisi 
ödemek zorunda kalabiliriz. 2026’dan itibaren yıllık 700 
milyon Euro vergi ödemeye başlayacağımız tahmin edi-
liyor. Demir-çelik, alüminyum, çimento, enerji ve güb-
rede ton başına verginin 50 Euro olacağı varsayılıyor. 
Bunu tüm sektörlere genişletirsek AB’ye ödememiz ge-
reken vergi yaklaşık 2 milyar Euro’ya çıkabilir. Bunun et-
kisini ihraç mallarımızın fiyatının artmasıyla birlikte re-
kabet gücümüze olumsuz yansıması şeklinde görebili-
riz. Yeni bir dünya oluşacak ve burada yerimizi almaya 
çalışacağız. Ama herkesin yeniye geçiş kabiliyeti ve im-
kânı aynı olmayacak. Demek ki bu yeni dünyaya uyum 
kabiliyetini nasıl artırmak gerektiğini düşünmek ve ta-
sarlamak gerekecek. Makro ekonominin, işgücü piya-
salarının ve eğitim sistemin de yenilenmesine ihtiyacı 
doğacak. Elbette kolay değil ama yapılabilir ve yapıl-
ması da şart” dedi. Yeşil Mutabakat’ın kapsamlı bir ya-
pısal reform gündemi olduğunu ifade eden Hisarcıklı-
oğlu, “Türkiye’nin kapsamlı ve orta vadeli bir yapısal re-
form gündemine ihtiyacı vardır. Bu yapısal reform gün-
demi makroekonomik istikrardan vergi reformuna, eği-
tim reformundan tarım reformuna hayatımızın tüm 
alanlarını kapsayacaktır. Daha önce bu kadar büyük bir 
yapısal reform gündemimiz olmamıştı. Zira öncekilerde 
yapısal reformla önceki eski dengeye geri dönmek 
amaçlanmıştı. Şimdi yeni dünyaya geçiş yapmak ve 
hayat biçimimizi belirgin şekilde değiştirmek sözkonu-
su. Burada da özel sektörümüze liderlik etmek ve yol 
göstermek görevi, Odalarımıza ve Borsalarımıza düşü-
yor. Biz de hem kamu idaresiyle ve hem de düşünce ku-
ruluşumuz TEPAV ile birlikte çalışmalara başladık” şek-
linde konuştu. KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar da Li-
derlik Akademisi’nin KKTC’de yapılmasından mutluluk 
ve onur duyduklarını ifade ederek, “Biz her zaman ken-
dimizi Türkiye’nin kopmaz bir parçası olarak görüyoruz. 
Son zamanlarda temaslarımız arttı. Bu KKTC için çok 
önemli. Biz Avrupa Birliği içinde yalnızlığa itiliyoruz. 

Akıllı olmamız gerekiyor. Biz Rum tarafına saygıyı gös-
teriyoruz. Bizim de egemenlik hakkımız v ar. Onların da 
buna saygı göstermesi lazım. KKTC olarak ticaretimizi 
artırmak zorundayız. Her zaman söylüyorum. Kuzey Kıb-
rıs Türk Cumhuriyeti cennetten kopma bir yerdir. Silifke 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Nuret-
tin Kaynar ise Liderlik Akademisi ile ilgili bilgi vererek, 
“Etkinlik kapsamında oda ve borsalarla işbirliği anlaş-
ması yapılarak, Akademik bilgi ile iş dünyasının buluş-
ması sağlanmıştır.  Gelenekselleşen Liderlik Akademisi 
bu konuda bizim için oldukça önemlidir. Bu konudaki ça-
lışmalarımızı kesintisiz olarak sürdüreceğiz” dedi. Silif-
ke Belediye Başkanı Sadık Altınok da yaptığı konuşma-
da, toplantıya katılanlara teşekkür ederek, Silifke’nin ta-
rihi, ticari ve ekonomisi ile bilgi verdi. Toplantı sonra-
sında Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Cumhurbaşkanı 
Ersin Tatar, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve be-
raberindeki heyeti kabul etti. Kabulde, Türkiye-KKTC ik-
tisadi ve ticari ilişkileri hakkında görüş alışverişinde bu-
lunuldu.

YÖNETİM KURULU ÜYELERİMİZ 

Girne’de Düzenlenen Liderlik Akademisi Programına Katıldı

Aksaray’da Kuracağı Fabrikanın Temeli Atıldı
LC Waikiki’nin 

LC Waikiki’nin Aksaray'da 5 bin kişiyi istihdam edeceği 
fabrikanın temeli düzenlenen törenle atıldı. Törende konu-
şan Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu, Aksaray'ın jeopolitik ko-
numu, çalışan insan gücü ve gelecek vadeden yatırım po-
tansiyeli bakımından İç Anadolu'nun parlayan yıldızı oldu-
ğunu söyledi. Aksaray 
OSB'nin köklü bir kurum ve 
kimliğe sahip olduğunu be-
lirten Aydoğdu, şöyle ko-
nuştu: “OSB'mizin doluluk 
oranı yüzde 98. 12 bin va-
tandaşımızı buradaki fabri-
kalarda çalışarak evine 
ekmek götürüyor. Aksaray'a 
olan talep bellidir ve her 
geçen gün artmaktadır. 
Orta Anadolu'nun lojistik 
merkezi olma yolunda 
büyük bir adımla ilerliyoruz. Bütün bunları denize kıyımız, 
havalimanımız ve demir yolu olmadan yapıyoruz. İnşallah 
yakın bir zamanda bunlardan bir kısmı da olacak o zaman 
işte Aksaray'ın önünde hiçbir engel kalmayacaktır." Aydoğ-
du, Türkiye'nin önde gelen giyim markalarından LC Waiki-
ki'nin en büyük yatırımlardan bir tanesinin temelini atacak-
larını ifade etti. Fabrikanın 550 bin metrekarelik bir alana 

kurulacağını anlatan Aydoğdu, "28 ülkede 608 mağazası 
olan ve Türkiye'nin tekstil devlerinden olan LC Waikiki'ye te-
şekkür ediyorum. Fabrika, 3,65 milyar liraya mal olacak, ta-
mamlandığında 5 bin kişiye istihdam sağlanacak. Yatırımın 
Aksaray’a Kazandırılmasında büyük emekleri bulunan 

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanımız Cüneyt Göktaş’a da teşekkür 
ediyorum" diye konuştu.LC Waikiki Yönetim 
Kurulu Üyesi Necip Özçer ise fabrikanın tüm 
dünya hinterlandına tedarik zinciri yapabi-
lecek ve temel bir üs haline gelecek şekilde 
planladıklarını ifade etti. Fabrikanın Türkiye 
ekonomisine çok değerli katkılar sunacağını 
aktaran Özçer, "Bu projede emeği geçen her-
kese teşekkür ediyorum. Bizim için de çok 
onur verici bir gün. Büyümemize paralel ola-
rak Aksaray'da büyük bir yatırımın temelini 
attık, ülkemize ve milletimize hayırlar getir-

sin." ifadelerini kullandı. ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş’ta LC 
Waikiki Yatırımının Aksaray’a Kazandırılmasında emeği 
geçen başta Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu olmak üzere 
Milletvekillerine, Belediye Başkanına, Kamu Kurum 
Müdürlerine ve Sivil Toplum Kuruluşu Başkanlarına 
Teşekkür etti.
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Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer’in de katılımıyla düzenlenen, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Türkiye Eğitim Meclisi Top-
lantısı’nda konuşan TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, "Pandemi 
sürecinde eğitim-öğretim hizmetlerinden alınan KDV oranının 
yüzde 8'den yüzde 1'e düşürülmesiyle birlikte sektör ve veliler 
rahat bir nefes almıştı. Bu düzenlemenin yeniden hayata geçirile-
rek, KDV oranının yüzde 1 olarak eğitim sektöründe kalıcı hale geti-
rilmesi en önemli taleptir" dedi.  Hisarcıklıoğlu, meslek eğitim ku-
rumlarına her zaman destek verdiklerini belirterek, "Odalarımız ve 
borsalarımız vasıtasıyla mesleki eğitimin yerelde dinamik, sektör-
lerin ihtiyaçları doğrultusunda tasarlanmasını sağlıyoruz. 81 ildeki 
114 okulumuzda birlikte çalışıyoruz." ifadesini kullandı. TOBB Türki-
ye Eğitim Meclisi Toplantısı, Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer, TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Türkiye Eğitim Meclis Başkanı Dr. 
Yusuf Ekinci ve Meclis üye-
lerinin katılımıyla TOBB 
İkiz Kuleler'de gerçekleş-
tirildi. Hisarcıklıoğlu, bu-
rada yaptığı konuşmada, 
eğitimin beşikten mezara 
kadar devam eden bir 
süreç olduğunu söyledi. 
Yeni tip koronavirüs (Ko-
vid-19) salgınının hala 
devam ettiğine dikkati 
çeken Hisarcıklıoğlu, 
"Pandemiyle birlikte her 
alanda olduğu gibi eği-
timde de dijitalleşmenin 
büyük hız kazandığı bir dö-
nemi yaşıyor, kendimizi yeniliklere adapte ediyoruz. Salgının başın-
da bir süre uzaktan eğitimi tecrübe ettik. Sonrasında hibrit model-
ler ve yüz yüze eğitimin başlamasıyla aslında eğitime hiç ara ver-
medik. Öğrenciler bizim geleceğimiz. Yüz yüze eğitimin yerini ala-
bilecek başka hiçbir eğitim şekli yoktur. Temenni ederim ki bir 
daha geçmişteki gibi okullarımızın uzun süre eğitime ara vermek 
zorunda kalacağı bir durum yaşamayız." diye konuştu. Mesleki eği-
timin önemine işaret eden Hisarcıklıoğlu, Milli Eğitim Bakanlığının 
2023 Vizyon Belgesi'nde mesleki eğitime farklı bir önem verildiğini 
dile getirdi. Birçok ilde kurulan tasarım ve beceri atölyelerini de-
ğerli bulduğunu vurgulayan Hisarcıklıoğlu, şunları kaydetti: "Bu 
merkezler bir yandan öğrencileri ilgi alanına yönlendirirken diğer 
yandan mesleki becerilerinin çok erken gelişmesini de sağlayacak. 
Meslek eğitim kurumları kalkınmanın anahtarı olması ve kalifiye iş 
gücünü yetiştirmeye katkısı nedeniyle TOBB'un her zaman destek 
verdiği alan olmuştur. Bakanlığımızla birlikte başlattığımız Mesleki 
Eğitim İş Birliği Protokolü ile elimizi de taşın altına koyduk. Odala-
rımız ve borsalarımız vasıtasıyla mesleki eğitimin yerelde dinamik, 
sektörlerin ihtiyaçları doğrultusunda tasarlanmasını sağlıyoruz. 81 

ildeki 114 okulumuzda birlikte çalışıyoruz. TOBB Ekonomi ve Tekno-
loji Üniversitesinin desteğiyle eğiticilerin eğitimini de yapıyoruz." 
Salgın döneminde özel öğretim kurumlarının sıkıntılar yaşadığını 
belirten Hisarcıklıoğlu, sektörün bu süreçte ayakta tutulması ge-
rektiğini bildirdi. Milli Eğitim Bakanı Mahmut Özer; Milli Eğitim Ba-
kanı Mahmut Özer ise konuşmasında, Türkiye'de ilk defa, yarın ve 
27 Ekim'de, 7, 8, 11 ve 12. sınıfların Türkçe, matematik ve fen bilim-
lerinde öğrenme kayıplarını tespit etmeye yönelik kazanım değer-
lendirme uygulaması başlatacaklarını, uygulamaya yaklaşık 4,5 mil-
yon öğrencinin katılacağını bildirdi. Bakan Özer, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği (TOBB) Sosyal Tesisler Toplantı Salonu'nda düzen-
lenen TOBB Türkiye Eğitim Meclisi Toplantısı'na katıldı. Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde, Türk eğitim sisteminde 
çok ciddi yatırımlar yapıldığına işaret eden Özer, bu alanda ciddi iyi-

leşmeler sağlandığını an-
lattı. Ancak diğer tüm ül-
kelerin eğitim sisteminde 
olduğu gibi, Türkiye'de de 
en önemli kırılma noktası-
nın eğitimde fırsat eşitliği 
olduğunu vurgulayan 
Özer, "Milli Eğitim Bakanlı-
ğı olarak bu yeni dönemde 
en fazla ağırlık verdiğimiz 
konu, eğitimde fırsat eşit-
liğini artırmak." dedi. Ko-
vid-19 sürecinde yüz yüze 
eğitime ara verilmesinin 
bu sorunu daha da derin-
leştirdiğini belirten Özer, 

görevi devralmasının ardından okulların açık tutulmasının gerekli-
liğine ilişkin sözlerini hatırlatarak, bu süreçte yaptıkları çalışmaları 
özetledi. Türkiye'nin eğitim sisteminin, yaklaşık 18 milyon öğrenci, 
1,2 milyon öğretmen ve diğer eğitim çalışanlarıyla toplam 20 mil-
yonluk bir kitleye sahip olduğunu aktaran Özer, "Türkiye'nin Kovid-
19 sürecinde normalleşmesi için, eğitim sisteminin normalleşmesi 
ve yüz yüze eğitime devam edebilir hale gelmesi gerekiyor." değer-
lendirmesini yaptı. TOBB Türkiye Eğitim Başkanı Dr. Yusuf Ekinci; 
TOBB Türkiye Eğitim Başkanı Dr. Yusuf Ekinci ise konuşmasında yüz 
yüze eğitime devam etmedeki kararlılığı nedeniyle Bakan Özer’e te-
şekkürlerini ileterek, sektör meclisinin görevinin özel sektör ile 
Kamu yetkililerini bir araya getirmek olduğu belirtti. Ekinci, özel 
sektör ve kamunun en yetkili iki isminin bugün bir araya gelmesin-
den duyduğu mutluluğu dile getirdi. Meclis Başkanı Ekinci, “Hedefi-
miz çocuklarımıza kaliteli bir eğitim vererek Dünyadaki akranlarını 
geçebilecek seviyeye getirmektir” diyerek eğitimin önemine vurgu 
yaptı.

Eğitim sektörü 

KDV Oranının Yüzde 1’de Kalıcı Olmasını İstiyor

YENİ SANAYİ SİTESİNDE HAK SAHİPLERİNE ANAHTAR TESLİMİ YAPILDI
Aksaray Belediyesi ve TOKİ işbirliğinde yapılan Aksaray 

Yeni Sanayi Sitesi’nde bin 620 dükkân hak sahiplerine teslim 
edilidi.  Belediye Başkanı Dr. Evren Dinçer, “Sanayi sitemizde 
anahtar teslimi tamamlandığında, yeni yılın ilk aylarında ta-
şınma süreci başlayacak. Sanayi esnaflarımız, yeni işyerle-
rinde uygun koşullarda çalışıp daha iyi hizmet verecek” dedi. 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı Toplu Konut 
İdaresi Başkanlığı (TOKİ) tarafından yapımı tamamlanan Ak-
saray Yeni Sanayi Sitesi’nde dükkânlar esnafa teslim ediliyor. 
Başkan Dinçer, 3 Milyon metrekarelik inşaat sahasına sahip 
Aksaray Sanayi Sitesi’nde taşınmanın yeni yılın ilk çeyreğin-
de başlamasının öngörüldüğünü söyledi. Yeni Sanayi’nin E-
90’a Bağlantı Sağlayan Kavşak Çalışması Tamamlandı. Yeni 
Sanayi Sitesi’nde anahtar teslimi sürerken Sanayi Sitesi’ne 
ulaşımın sağlanacağı bağlantı yollarının yapımı devam edi-
yor. Aksaray Belediyesi, OSB Yolu üzerinden Yeni Sanayi’ye 
bağlanan yolda yol genişletme çalışması başlattı. Öte yandan 
Aksaray Belediyesi’nin girişimleriyle Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı Karayolları Genel Müdürlüğü tarafından Aksaray-
Adana E-90 Karayolu güzergâhında kavşak çalışması başla-
tıldı. Kavşak çalışması geçtiğimiz günlerde tamamlayarak 
Yeni Sanayi’ye ulaşım sağlanmış oldu. Sanayi Sitesi’nde gü-
venliği sağlamak amacıyla sanayi sitesi giriş çıkışlarına 4 
adet güvenlik binası konumlandırıldı. Sanayi Sitemiz İstihda-
ma ve Bölgesel Gelişmeye Katkı Sağlayacak. Türkiye’nin 
örnek projeleri arasında yer alan Aksaray Yeni Sanayi Site-
si’nin istihdam başta olmak üzere, bölgesel gelişmeye ve üre-
timde verimliliğin artmasına katkı sağlayacağını belirten Be-
lediye Başkanı Dr. Evren Dinçer, “Günümüz şartlarına uygun 
inşa edilen sanayi sitemiz şehrimizde uzun yıllar hizmet ve-
recek. Bu projemiz geleceğe yapılan bir yatırım olduğu için 
şehrimizin kalkınmasında önemli bir rol üstlenecek. Şehri-

mizin önemli yatırımları arasında yer alan Sanayi Sitemizde, 
esnaflarımız daha sağlıklı ve temiz ortamlarda hizmet ve-
recek. Aksaray’ımıza kazandırdığımız Sanayi Sitemiz aynı za-
manda şehrimizin prestijine katkı sağlayacak.” şeklinde ko-
nuştu. Başkan Dinçer, Sanayi Sitesi hak sahiplerinin peşin 
ödeme avantajlarından faydalanabileceği hatırlatmasında bu-
lundu. Başkan Dinçer, yüklenici firmanın ise taşınma işlemi 
gerçekleştik- ten sonra, 1 yıl süre ile Sa-
nayi Si- tesi’nde teknik ele-
man ları ile hizmet 

vereceği bil-
gisine yer 

verdi. Baş-
kan Din-
çer son 
olarak; 
“Böyle-
sine 
önemli 
bir pro-

jenin şeh-
rimize ka-

zandırılma-
sı- na katkı sunan 
Cum- hurbaşkanımız 
Sayın Recep Tayyip Erdoğan 
başta olmak üzere Çevre ve Şehircilik Bakanlığı, 
TOKİ Başkanlığı, Karayolları Genel Müdürlüğü ve emeği 
geçen herkese teşekkür ediyorum.” ifadelerini kullandı.

TÇİGD Başkanı Beşer
Odamızı Ziyaret Etti

Türkiye Çin İş Geliştirme ve Destekle-
me Derneği Başkanı İhsan Beşer, Yönetim 
Kurulu Başkanımız Cüneyt Göktaş'ı Maka-
mında Ziyaret Ederek Görüş Alışverişinde 
bulundular. ATSO Hizmet Binasında Yapılan 
Görüşme Sonrası, Başkanımız ve Türkiye 
Çin İş Geliştirme ve Destekleme Derneği 

Başkanı İhsan Beşer Birlikte Organize Sa-
nayi Bölgesi Müdürlüğünü, ECO EUROPE 
Geri Dönüşüm, UĞURAY Süt, AEM Elektrik 
ve EMİN Betonu Ziyaret Ederek, Firma Yet-
kilileriyle İstişarelerde Bulundular.
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Aksaray'ın Güzelyurt ilçesi sınırları içerisinde bulunan 
ve "Kapadokya'nın incisi" olarak nitelendirilen Ihlara, ilkba-
harın gelmesiyle ziyaretçi akınına uğruyor. Ihlara'ya bireysel 
veya tur şirketleri aracılığıyla gelen doğa ve tarih meraklıla-
rı, vadinin tabanına 382 basamaktan oluşan merdivenle ine-
rek, 14, 7 ve 3,5 kilometrelik üç güzergahta trekking yapma 
imkanı buluyor.Y orgunluklarını vadinin ortasından geçen Me-
lendiz Çayı'nın kenarında dinlenerek atan turistler, vadi içe-
risindeki tarihi ve doğal güzellikleri fotoğraf karelerine yan-
sıtarak ölümsüzleştiriyor.İl Kültür ve Turizm Müdürü Mustafa 
Doğan, AA muhabirine yaptığı açıklamada, Ihlara Vadisi'nin 
Kapadokya bölgesinin en önemli gezi yerlerinden biri oldu-
ğunu söyledi.Vadiye her geçen yıl ilginin arttığını belirten 
Doğan, şöyle devam etti: "Ihlara Vadisi'nin 14 kilometrelik eta-
bında ziyaretçilerimiz uzun bir yürüyüş yapabiliyorlar. Vadi 
yer yer 200 metre derinliğe ulaşıyor. İçerisinden geçen Me-
lendiz Çayı, vadiye gelen ziyaretçilere şırıltısı ile eşlik ediyor. 
Ihlara'da çok sayıda kilise var. Ziyaretçilerimiz bu kiliseleri zi-
yaret ettikleri gibi, aynı zamanda doğanın güzelliklerini de te-
maşa edebiliyor. Vadi, hem doğal güzellikleri hem tarihi 
alanları hem de kültürel özellikleriyle Kapadokya bölgesinde 
olmazsa olmaz gezi alanlarından biri durumundadır." Hasan 
Dağı'ndan püsküren lavlar ile oluşan dünyanın 2. büyük va-
disi olan Ihlara Vadisi, pandemi sonrası normalleşmeyle bir-
likte 400 bine yakın ziyaretçi ile Türkiye'de en çok ziyaret edi-
len ören yerleri arasında yer aldı. Tarihi ve kültürel mekan-
ları ile yüzlerce yıllık tarihe ışık tutan Aksaray'da dünyanın 
2. büyük kanyon vadisi olan Ihlara Vadisi yerli ve yabancı tu-
ristlerin ilgi odağı oldu. Kapadokya'nın girişinde bulunan ve 
bölgenin en önemli ören yerlerinden birisi olan Ihlara Vadi-
si'ne bu yıl da yerli ve yabancı turistler yoğun ilgi gösteriyor. 
394 basamaklı merdivenle inilen ve 14 kilometre uzunluğun-
daki doğal kanyon yapılı Ihlara Vadisi'nde yüzlerce kaya 
oyma eski yaşam mekanları, mağaralar ve kiliseler bulunu-
yor. Dünyanın en büyük kanyonlarından Ihlara Vadisi, doğal 
güzelliklerinin yanında Hristiyanlığın ilk dönemlerinde dini 
merkez olması nedeniyle kayalara oyulmuş çok sayıda kili-
se, şapel ve manastırıyla her yıl yüz binlerce ziyaretçiyi 

ağırlıyor. Melendiz Çayı'nın içinden geçtiği Ihlara Vadisi'nin ta-
banına 394 basamaktan oluşan merdivenle inen yerli yaban-
cı turistler, Melendiz Çayı'nın her iki tarafındaki 14 kilomet-
relik yürüyüş yollarında gezinme imkanı buluyor. Özellikle 
pandemi sonrası normalleşmeyle birlikte ziyaretçi sayısı 
hızla artan Ihlara Vadisi'ni 2021 Ocak ayından bu yana 400 
bine yakın turist ziyaret etti. Doğa harikası Ihlara Vadisi hızla 
artan ziyaretçi sayısıyla 2021 yılında en çok ziyaret edilen 
ören yerlerinde oldu. Eskişehir'den Aksaray'a Ihlara Vadisini 
görmek için gelen Gül Bilgin Savaşçı (58), "Doğa harikası, 
gerçekten harika bir yer. Rüya gibi diyebilirim. Gerçekten gö-
rülmesi, gezilmesi gereken yerler. Bir kez daha gelmek iste-
rim, şu an nefes nefese kaldım" derken, İstanbul'dan gelen 
Hüseyin Yönel (50) ise, "Çok güzel bir yer, yani biraz merdi-
venleri dik. Buraya bir yürüyen merdiven olsa güzel olur" 
dedi. Nevşehir'de öğretmen olarak görev yapan ve eşiyle va-
diyi gezmeye gelen Ömer Aksoy da (38), "Eşimle birlikte Ih-
lara Vadisi'ni keş- fetmeye geldik. Me-
lendiz Çayı'nın volkanik 
yapıyı aşındırması 
sonu- cu oluşan 
va- dide çok 
güz el mikro 
kli ma 

özelliği 
ta- şıyan bir 
ikli m var. 
Çok güzel, Ak-
deniz iklimine 
has bit- kiler var. 
Çok güzel görün-
tüler var ger- çekten. Hem 
suyun verdiği haz ve huzurla birlikte İç 
Anadolu Bölgesi'nde böyle yeşil ve akarsuyu bulmak ger-
çekten ayrı bir şans oldu" ifadelerini kullandı.

Ihlara Vadisi

ZİYARETÇİ REKORU KIRIYOR

İç İşleri Bakanı Süleyman Soylu’nun talimatıyla  çevre, doğa ve hay-
vanlara yönelik işlenen suçların engellenmesi, işlendiyse faillerinin yaka-
lanabilmesi amacıyla Emniyet ve Jandarma teşkilatı bünyesinde Çevre, 
Doğa ve Hayvanları Koruma birimleri kuruldu. 81 ilde 2.500 personel ve 171 
tam donanımlı araç ile çalışmalarını sürdüren bu birimler, çevre, doğa ve 
hayvanlara yönelik işlenen suçlarla daha etkin mücadele edebilmek ve va-
tandaşlarımızın da bu mücadeleye ortak olabilmesi amacıyla, kısa adı 
HAYDİ olan Hayvan Durum İzleme Mobil uygulaması hayata geçirildi. HAYDİ 
uygulamasını bugüne kadar 167.200 kişi cep telefonuna indirdi. Uygulama 
üzerinden gelen 27.758 ihbara anında müdahale edildi. Çevre, Doğa ve Hay-
vanları Koruma birimlerimizce, doğaya zarar veren, hayvanlara eziyet 
eden 1.300 kişiyi yaklaşık 5.5 
milyon TL idari para cezası uy-
gulandı. Ayrıca Türk Ceza Ka-
nunu ve Hayvanları Koruma 
Kanununda yer alan adli suç-
lar ile ilgili 2 binin üzerinde 
şahsa yönelik işlem yapıldı ve 
adli mercilere sevk edildi. 
Çevre, Doğa ve Hayvanları Ko-
ruma birimlerimiz yani HAYDİ 
Polislerimiz; tüm Türkiye’de 
çevre, doğa ve hayvanlara 
karşı işlenen suçların karşı-
sında...

‘HAYDİ’ Uygulaması Hayata Geçti 

Hayvan Koruma Polisleri 
Göreve Başladı

Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu merkeze 
bağlı Akhisar köyünde Göksel Karapınar’a ait 
800 dekar alanda başlayan patates hasadına 
katıldı. Üretici Göksel Karapınar ve patates ha-
sadı yapan tarım işçileri ile görüşen Vali Hamza 
Aydoğdu lezzeti ve rengi nedeniyle talep gören 
kışlık Aksaray patatesinin ekim alanlarının art-
tığını söyledi. İl Tarım ve Orman Müdürü Bülent 
Saklav’dan üretim ile ilgili bilgi alan Vali Aydoğ-
du yaptığı açıklamada Aksaray’ın patates üreti-
minde 250 bin tonla Türkiye’de 7. Sırada yer al-
dığını belirtti. Lezzet ve renk tonu tercih nedeni 
Özellikleri nedeniyle tercih nedeni olan mede-
leine cinsi patates hasadının sürdüğünü ifade 
eden Vali Hamza Aydoğdu: “Dayanıklılığı, lezzet 
ve renk tonu ile Ankara, İstanbul, Bursa, başta 
olmak üzere birçok ilden Hasandağı bölgesinde 
yetiştirilen medeline cinsi patatesler büyük ilgi 
görüyor. İl Tarım Müdürlüğümüz kontrolünde iyi 
tarım uygulaması kapsamında yapılan üretim 
artarak devam ediyor. Dekarda ortalama 6 tona 
ulaşan üretim rakamlarına baktığımızda yıllık 
250 bin tonla patates üretiminde Türkiye’de 7. Sı-

radayız. Zirveye doğru ilerliyoruz. Ürünü kaliteli 
ve nitelikli yetiştirirseniz alıcısı çok rahat sizi 
buluyor. Biz Aksaray’da üreticilerimize her türlü 
desteği veriyor onları teşvik ediyoruz. Bu yıl böl-
gemizde patates rekoltemizin yüksek olmasını 
bekliyoruz ”dedi. Patates üreticisi Göksel Kara-
pınar’da yaptığı açıklamada 800 hektar alanda 
patates üretimi yaptıklarını söyledi. Sıcaklık, 
nem ve özellikle kırmızı toprak yapısının pata-
tes üretimine çok uygun olduğunu belirten Ka-
rapınar: “Kışlık medeleine cinsi patates Hasan-
dağı çevresindeki topraklarda oldukça yüksek 
verimde yetiştiriyoruz. Bölgenin toprak yapısı 
patatesin piyasada tercih edilen altın sarısı ren-
gini veriyor. 80 Hektar alanda başladığımız üre-
timimiz bugün yaklaşık 800 hektar alana çıkar-
dık ”dedi. Hasat dönemine başlayan üreticiye be-
reketli bir dönem geçirmeleri dileğinde bulunan 
Vali Hamza Aydoğdu ilk tarlada hasadın ta-
mamlanması nedeniyle patates toplayan tarım 
işçileri ile boş kovaları havaya atıp hasat se-
vinçlerini paylaştı.

Aksaray’da üretilen 

Altın Sarısı Patatese Büyük İlgi



2020 YILININ EN BÜYÜK
YATIRIMI

AKSARAY’A
HAYIRLI OLSUN

YATIRIMIN AKSARAY’A KAZANDIRILMASI BAŞTA;
 AKSARAY VALİMİZ HAMZA AYDOĞDU OLMAK ÜZERE

MİLLETVEKİLLERİMİZE, BELEDİYE BAŞKANIMIZA
KAMU KURUM VE KURULUŞLARIMIZA

SİVİL TOPLUM KURULUŞU BAŞKANLARIMIZA
BASIN MENSUBU ARKADAŞLARIMIZA

ATSO YÖNETİMİ OLARAK TEŞEKKÜR EDERİZ.

Cüneyt GÖKTAŞ
Yönetim Kurulu Başkanı


